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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen járványügyi intézkedéseket tesznek az 
érettségin résztvevők védelmében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Maruzsa Zoltán vezette oktatási akciócsoport múlt heti javaslata szerint az idei érettségiket a 
szokásostól eltérő formában, csak az írásbeli vizsgák lebonyolításával tartják majd meg. Ez alól 
kivételt képeznek majd azok a tárgyak, melyeknek csak szóbeli része van. Az oktatási akciócsoport 
azért javasolja a vizsgák ilyetén megtartását, mivel véleményük szerint ezzel csökkenthető a 
fertőzés terjedése a tanulók, valamint a diákok között.

Azt is javasolta továbbá az oktatási akciócsoport, hogy csak az érettségizzen, aki még ebben az 
évben szeretne továbbtanulni, a többiek halasszák jövőre a vizsgáikat. Várakozásuk szerint a 103 
000 vizsgázó helyett így majd csak kb. 73 000-re lehet majd számítani, ami szintén a fertőzés 
kockázatát csökkentheti.

A fertőzések kockázata azonban még csökkentett diáklétszám esetén sem elhanyagolható. A vizsgák
tervezett időpontja május első két hete, mely vélhetően a járvány hazai tetőzése előtti szenzitív 
időszak, vagy esetleg épp a járvány tetőzésének ideje is lehet.

A diákok a termekben ugyan egymástól megfelelő távolságban fognak ülni, azonban a mosdókat, 
iskolai tereket egymás után használják majd, a dolgozatokhoz pedig hozzáérnek majd kézzel. 
Kérdéses az is, hogy a tömegközlekedési eszközökön, ahol sokan egyszerre fognak utazni, 
mennyire lesznek kitéve a tanárok, diákok a fertőzésveszélynek.

Az oktatási akciócsoport javaslattételéből nem teljesen világos, hogy milyen járványügyi 
intézkedések várhatók az érettségik idején a fertőzésveszély csökkentésére. Ne feledjük, hogy a 
pedagógusok túlnyomó többsége idősebb, ezért sokan veszélyeztetettek a járvány szempontjából.



Fentiekre való tekintettel kérem szíves tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy:

Milyen járványügyi intézkedéseket tesznek majd az érettségin résztvevők védelmében a 
tömegközlekedésen és az intézményekben?

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. április 19.
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